
 

Jälleen on uusi valtuustokausi polkaistu käyntiin. 

Alkusyksystä saimmekin kokoontua livekokouksiin koronatilanteen ollessa maltillinen ja oli hienoa päästä 

valtuustokollegoiden kanssa, päättämään Lempäälän uimahallihankkeen etenemisestä. Toivotaan, että nyt 

päästään asian kanssa maaliin asti. 

Valtuustotyön lisäksi tulin valituksi jäseneksi yhdyskuntalautakuntaan, minkä yhtenä sektorina ovat 

kaavoitusasiat. Kun uusia asuinalueita suunnitellaan, pidän tärkeänä sitä, että huomioidaan 

varhaiskasvatuksen ja koulujen tilatarpeet mahdollisimman hyvin. On todella sääli, että osassa Lempäälän 

kouluja oppilaat käyvät oppipolkuaan näissä nk. parakeissa. 

Valtuustotyössä pidän tärkeimpänä asiana sujuvaa yhteistyötä yli puoluerajojen. Se, että esim. ennen 

kokouksen alkua pääsen vaihtamaan kuulumisia ja mielipiteitä kollegoiden kanssa, luo mielestäni hyvää 

pohjaa yhteishengelle. 

Pahenevasta koronatilanteesta huolimatta, haluan toivottaa teille kaikille 
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